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Vragen van het lid Koerhuis (VVD) aan de Minister van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties over onderzoek naar fraude door medewerkers van 
Vestia (ingezonden 15 november 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Onderzoek naar fraude door medewerkers Vestia»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op dit bericht? Hoe is dit toch nog mogelijk, ondanks de 
nieuwe Woningwet? 

Vraag 3
Hoe zit het met fraude bij woningcorporaties? Hoe vaak wordt er door de 
FIOD ingegrepen? Wat is de rol van de Autoriteit Woningcorporaties hierin? 

Vraag 4
Is er voldoende informatie beschikbaar bij de FIOD en de Autoriteit Woning-
corporaties om dergelijke casussen goed te kunnen controleren? Hoe 
verhoudt deze casus zich tot de oproep van corporaties om minder te 
verantwoorden? Deelt u de mening dat dit tegenstrijdig is? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 5
Is, gezien de geschiedenis van Vestia en de fraudezaken die daar hebben 
plaatsgevonden, de oorzaak van deze nieuwe fraudezaak iets structureels 
binnen Vestia en is er de afgelopen jaren niks veranderd binnen de organisa-
tie? Bent u bereid in te grijpen in de organisatie? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.ad.nl/rotterdam/onderzoek-naar-fraude-door-medewerkers-vestia~a73d01c0/
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